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PROTOKOLL 

 
Regionstyremøte nr. 1/24 i Region Nord 2.februar 2024, Scandic Hell 
  

 
Regionstyret:  Øyvind Togstad Regionleder 

Stine Isaksen  Nestleder (Teams) 
Marius Josefsen Styremedlem (Teams) 
Nina Tranås  Styremedlem (Sak 24001, 24002, 24003, 24006) 
Lars Skrede  Styremedlem (Teams) 
Bodil Myhr  Styremedlem 
Ola Tømmerås Ansatt representant 
 

Gjester: Sindre Sjøhaug Sonekontakt Namdalen (sak 24001-2) 
  Astrid I. Rotmo Sonekontakt Innherred (sak 24001-2) 
  Kjersti Hasfjord Sonekontakt Stjørdal (sak 24001-2) 
 
Fra adm: Svein Olav Øie Daglig leder 
  Inger J. Bakke  Seksjonsleder (referent) 
  Tuva W. Johannesen Klubbrådgiver (sak 24001-2) 
  Kristian Valstad Seksjonsleder (sak 24001-2/24006-7) 
   Ove Grubba  Seksjonsleder (sak 24008-9) 
   Merete Lervang Ass. seksjonsleder (sak 24008-9) 
 
Forfall:   Frode Børstad  Styremedlem 
   Vanja Fjerdingøy Styremedlem 
 

 
Saksliste: 
Sak 24001 Daglig leders rapport 

Sak 24002 Presentasjon av sonene Namdal, Innherred og Stjørdal 

Sak 24003 Foreløpig Regnskap 2024 

Sak 24004 Mål og Handlingsplanen for Regionstyret – Rapportering 

Sak 24005 Ansvarsmatrise for Regionstyret - Rapportering 

Sak 24006 Evaluering av Håndballforum 2023 

Sak 24007 Seriereglement sesongen 2024/25 

Sak 24008 Evaluering av VM 2023 

Sak 24009 Tema: Markedsarbeidet og fremtidige mesterskap 
     

SAK 24001   Daglig leders rapport 

Daglig leder ga en rapport om hva som har skjedd siden siste styremøte.  
 

Administrasjonen: 

• Nyhetssaker 

• Dommere og delegater F8 i Arendal, god representasjon fra RN 

• Nasjonale og regionale Måltall/KPI  

• Antall lisenser pr 31/1-24, meget god utvikling 



 

Side 2 
 

 

• Aktivitetsøkning Nord Norge siden overtakelsen i 2015: +123 lag og    
+668 lisensierte spillere 

• Oversikt spillende lag alle årsklasser sesongen 23/24 

Klubbservice: 

• Klubbrådgiver Erik Engelsen slutter hos oss 29/2-24  

• Jobber med ansettelse av ny klubbrådgiver i Troms og Finnmark 

• Sonemøter gjennomføres uke 8, 10 og 11 – Tema er 
Seriereglementet 2024/25 

• Gjennomført ni (9) klubbesøk i -24 

• Gjennomført dialogmøte med fotball og ski på krets-/regionnivå 

• Ørland BK arrangerer sluttspill J/G 14 år 

• Blest arrangerer NNM for J/G 14 og 16 år 

• Orkanger arrangerer Talentsamlinga i juni -24 

Spill og Trening: 

• Aktivitetsdag tilrettelagt håndball gjennomført 28/1-24 

• Inspirasjonssamling for TH trenere på Teams for hele landet 

• Arrangører av håndballskolen i vinterferien -24: CSK, Bergsøy, Volda, 
Åndalsnes, Landsås, Selfors, Sømna 

• Spillerutvikling: 
o Spillersamlinger følger planen 
o 1 utfordrer samling i Nord Norge avlyst grunnet uvær – ny dato 

satt til 14/2-24 
o Landslag kvinner -08 har gjennomført hybridmøte med våre 

klubbtrenere. 10 deltok fysisk og 32 deltok på Teams 
o Landsdelssamling 02-04/2-24. Totalt 42 jenter og gutter deltok 

• Kurs trener:  
o Trener 1 og trener 2 gjennomført i flere områder desember -23 

og januar -24 
o Totalt 184 moduler med 2314 deltakere i -23. 

• Dommerkurs: 32 moduler Barnehåndball gjennomført, 24 moduler 
Dommer 1 gjennomført, og 1 modul Dommer 2 gjennomført. 

• Dommer: 
o 245 observasjoner 
o 2041 godkjente dommerpåmeldinger. 
o Oversikt dommere på kamp: 150 kamper uten dommer av totalt 

6995 kamper i Region Nord. 
o Digitalt dommerkontaktmøte gjennomført 2 kvelder for hele 

regionen 

• 2 Fagseminar under VM 2023: 
o 52 dommerkontakter deltok på dommerkontaktsamling 
o 18 dommere og utviklere deltok på samling for gruppe 1- 2.  

Landsturneringen Bodø 2024, informasjon om: 

• Budsjettforslag 

• Status i prosjektgruppa 

• Samarbeidsavtalen Region Nord og NFF Nordland 
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Anlegg, oversikter framlagt: 

• Halleie hele regionen 

• Leiekostnader mandag til fredag 

Idrettskretsting 2024, følgende representerer NHF RN: 

• Møre og Romsdal IK 
o 2 representanter: Frode Børstad RS og Merete Viddal, Skåla 

• Trøndelag IK 
o 4 representanter: Bodil Myhr RS, Nina Tranås RS, Tore 

Østerlie, Sverresborg, Sindre Sørhaug, Kolvereid 

• Nordland IK 
o  1 representant: Marius Josefsen RS 

• Troms IK 
o 1 representant: Veronica Jakobsen, Sørreisa 

• Finnmark IK: Kretsting gjennomført i 2023 

SoMe: 

• Nyhetssaker på sosiale medier 

• Facebook: stor økning i følgere, nå 13 359. 

• Instagram: stor økning i følgere, nå 7 803 hvorav 300 nye under VM 

 Vedtak sak 24001 

Rapporten fra DL tatt til etterretning.  

 

SAK 24002     Presentasjon av sonene Namdal, Innherred og Stjørdal 

Som en del av RS ønske om å være nærmere sonene, har RS en 
ambisjon om å avholde styremøter rundt omkring i regionen for å få et 
best mulig innblikk i håndballaktivitetene i sonene.  
Sonekontaktene fra sonene Innherred, Stjørdal og Namdalen invitert til 
RS-møte, og oppsummering fra disse og RS sonekontaktansvarlig som 
følger: 
 

Sone Innherred ved Astrid Rotmo 

• Seriespill og terminliste fungerer veldig bra, gode terminlister 

• En senere påmeldingsfrist for de yngste kunne være ønskelig 

• Innherred ønsker rene 14 og 16 årsklasser pga reiseavstand 

• Spillerutvikling: kveldssamlinger har de vært fornøyd med, men 
kunne ønske seg både det og helgesamlinger 

• Deltakelse på guttesiden er synkende i Innherred 

• Dommerutvikling: De har flere klubber som har stort fokus på dette. 

• Viktig i sonen framover:  
o Guttehåndballen trenger inspirasjon 
o Har få lag i toppen på guttesiden 
o Anlegg: Dyre og dårlige halltider. Sonen trenger bistand 

• Suksesshistorier: 
o Dommerutvikling Steinkjer 
o Sonens klubber klarte seg veldig bra under covid. 
o Klubbene kommuniserer godt seg i mellom 
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Sone Stjørdal ved Kjersti Hasfjord: 

• Seriespill og terminliste 
o Sonen er fornøyd med å spille inn mot Trondheim 
o Fornøyd med dagens løsning på spillerutvikling 
o Klubbene samarbeider om samlinger på tvers av klubbene 
o Dommersiden er bedre enn på mange år 
o Sonekontakt ønsker å delta aktivt på klubbesøk 
o Fokus framover: Hall og håndball tilgjengelig for alle. Jobben 

for gratis halleie i sonen må prioriteres 
o Stjørdalscupen -23; 120 lag var påmeldt – et godt tilbud rett 

før sesongstart 

Sone Namdal ved Sindre Sørhaug 

• Seriespill og terminlista 
o Ønsker flere kamper på samme dag 
o 10 årsserien – ønskelig med kampdager. Alle deltakende 

klubber får en arrangementsdag hver 
o Litt tynt spilletilbud, skyldes få påmeldte lag 
o Senior – ønsker seg flere lag så man slipper trippelserie 

• Spillerutvikling – ønsker samlinger på helg  

• Fornøyd med kurstilbudet  

• Må jobbe mer med dommersiden 

• Framover er det et mål å få klubbene til å samarbeider mer 

• Samarbeid Kolstad og Rørvik har god effekt på guttesiden  

• Suksess med guttesamarbeid mellom Rørvik og Kolvereid, totalt 20 
gutter i årklassene 14-15 år 

Soneansvarlig i Regionstyret Bodil Myhr 

• Fin samling på Håndballforum med sonekontaktene 

• Siste sonekontaktmøte: 
o Ønsker fokus på foreldre-, trener - og tribunevett 
o Anleggsarbeidet, må ha fokus 
o Hvordan organisere seg for å gi et best mulig klubbtilbud 
o Økonomi – klubbene er opptatt av dette. Det handler om 

klubbøkonomi, påmeldinger, egenandeler, flyreiser etc. 
o Plan om jevnlige sonekontaktmøter. Neste møte ca 1.mai 
o Vil formidle info rundt lisenser, antall spillende lag, etc til 

sonekontaktene 
o Flere nye sonekontakter – disse ønsker å gjennomføre 

fysiske møter i gamle soner – noe som er helt ok 
o Må være et felles mål i alle soner å få til flest mulig jevne 

kamper 

Vedtak sak 24002 

Sonene jobber godt, og det vises til høy aktivitet. Sonekontaktenes 
deltakelse på Regionstyremøter gir en god informasjonsflyt på tvers av 
sonene og til Regionstyret. Orienteringene for øvrig tatt til etterretning 
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SAK 24003  Foreløpig regnskap 2023 

• Reduserte inntekter ift budsjett på kr 1.721.100,- 

• Reduserte kostnader ift budsjett kr 1.623.893,- 

• Driftsresultat i forhold til budsjett er minus kr 97.206,- 

• Oppgjør for VM 2023 estimert til 1,25 mill. vil bedre resultatet i 
forhold til budsjettet på minus 1,2 mill. 

• Reskontroliste viser at regionen har noe utestående fra klubber, 
disse følges opp løpende 

• Fondet viser god utvikling    

Vedtak sak 24003 

Foreløpig regnskap 2023 tatt til etterretning. 

 

SAK 24004  Mål og Handlingsplanen 
Seksjonsleder Inger Bakke la frem status på administrasjonens arbeidet 
med Mål- og handlingsplanen. 
 
Det er høy aktivitet i regionen, og RN ligger an til å innfrie måltallene 
inneværende sesong. Det jobbes godt for å legge til rette for videre 
vekst.  
Gledelig er økningen av antall lisensierte spillere og lag, denne viser bl.a 
den gode aktiviteten som gjennomføres ute i klubbene våre. 

 

 Vedtak sak 24004 

Mål og handlingsplan revideres på de tiltak som er fullført, evt endringer i 
tiltaksliste foretas av adm og RS-ansvarlig for det enkelte område/tema. 

 

SAK 24005  Ansvarsmatrise for styret  
Regionstyremedlemmene presenterte en status på ansvarsområdene de 
er tildelt utover informasjon gitt i daglig leders rapport. 
 

Marius Josefsen presenterte noen overordna tall på dommersiden: 

• Dommerpåmeldingen viser en gledelig stigning de siste 4 årene 
o 300 flere i 23/24 enn fra 22/23 
o 473 flere i 23/24 enn fra 20/21 

• Sonevis påmelding av dommere 

• Antall omberamminger 

• Antall fritakssøknader 

• Kampavikling med 0, 1 og 2 dommere i de ulike årsklassene 

• Antall observasjoner ligger inneværende sesong på 100 stk flere i 
forhold til fjoråret på sammen tidspunkt. 

 

 Vedtak sak 24005 

Presentasjonene tatt til etterretning. 
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SAK 24006 Evaluering av Håndballforum 
Seksjonsleder Kristian Valstad og Nina Tranås presenterte evalueringen 
for Håndballforum under VM 2023. 
 

• 359 deltakere fra 114 klubber. 

• 421 deltakere inkludert klubb, administrasjon og gjester. 

• Evaluering fra deltakere viste høyt score på innhold og gjennomføring. 

• Forumet ble gjennomført på budsjett. 
 

  Vedtak sak 24006 

Neste Håndballforum arrangeres felles i 2025 og gjerne i forbindelse 

med et større arrangement. Orienteringen forøvrig tatt til etterretning.  

 

SAK 24007 Seriereglement for sesongen 2024/25  
Seksjonsleder Kristian Valstad presenterte endringer i Serieglementet for 
sesongen 2024/25. Endringene foretatt etter innspill fra klubber og soner, 
og gjennomgått adm og i RS. 
Oppsummert: 

• Framdriftsplan fram til publisering 1.mars 2023 

• Viktige frister og datoer i seriereglementet 

• Endringer i Seriereglementet sesongen 24/25 
o Påmelding 
o Spillsystem 
o Senior 
o Omberamminger 
o Gjennomføring av kamp 
o Premiering 
o Søknad om arrangement 
o Dommer i Region Nord 
o Gebyrer 

 

 Vedtak sak 24007 

Framlagt Seriereglement 24/25 vedtatt. 
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SAK 24008 Evaluering av VM 2023 
Prosjektleder Ove Grubba og Merete Lervang presenterte evaluerings-
rapporten utarbeidet av NHF/RN og LOC. 

• Gjennomføring – frivilligheten – arrangementer – marked 

• LOC etablert høsten 2021, gjennomført over 20 møter. 

• Rekruttering av frivillige startet januar 2022. 

• Billettsalg 

• Side events, gjennomført 
o Youth Camp, 91 lag og 1100 spillere 
o Fagseminar for Dommerkontakter 
o Samling for utviklingsgruppene 
o Sonekontaktsamling 
o Håndballforum 

• «Takk for hjelpa fest» i Trondheim Spektrum 

• Ca 20000 dugnadstimer gjennomført av rundt 500 frivillige! 

• Spørreundersøkelse/evaluering fra de frivillige 

• SoMe oppslag 

  Vedtak sak 24008 

Jobben som ble utført av de frivillige og adm i RN under VM2023 er 
formiddabel. RS ønsker å rette en stor takk til alle som bidro under 
arrangementet. Rapporten for øvrig tatt til etterretning. 

 

SAK 24009 Tema: Markedsarbeidet og fremtidige mesterskap 
Seksjonsleder Ove Grubba og Merete Lervang presenterte regionens 
foreløpige planer for markedsarbeid, mesterskap og arrangementer i 2024 
og 2025. 

• Arrangementer 2024: 
o 3.divisjonsavslutning m/bankett 
o Sluttspill ANEO (J/G14) på Ørlandet 
o Siste runde Regionserien J/G 16 og 20 år 
o NNM J/G 14 og 16 år Blest 
o Åpningscupen i Trondheim Spektrum 
o Landsturneringen i Bodø 
o NM Veteran i Trondheim 

• Arrangementer 2025: 
o VM 2025. Norges del av mesterskapet lagt til Oslo, dette 

skyldes at Trondheim kommune avslo en søknad fra NHF på 
10MNOK. Dette beløpet er i følge NHF sentralt merkostnaden 
av å legge deler av mesterskapet til Trondheim. Trondheim 
kommune ønsker imidlertid nærmere dialog med NHF om Euro 
2026, jfr innholdet i avslaget. 

o Gjensidige cup? 
o 3.divisjonsavslutning m/bankett 
o Sluttspill ANEO (J/G14) 
o Siste runde Regionserien J/G 16 og 20 år 
o NNM J/G 14 og 16 år 
o Åpningscupen i Trondheim Spektrum 
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• Marked: 
o Jobber med flere regionale samarbeidspartnere 
o Fornye avtaler med eksisterende sponsorer 
o Styrke samarbeidet med nasjonale partnere 
o Hjelpe klubbene våre med veiledning i arbeidet med sponsorer 

og samarbeidspartnere 

    Vedtak sak 24009 

Presentasjonen fra Marked tatt til orientering.  

Regionstyret (RS) i NHF Region Nord beklager sterkt at deler av VM 

2025 ikke skal gjennomføres i Trondheim, men har stor forståelse for 

Trondheim kommunes avslag på NHF`s søknad om hele 10MNOK.  

RS er blitt holdt orientert om både prosess og tidslinje for 

kommunikasjonen mellom NHF sentralt, RN og Trondheim kommune.  

RS er svært bekymret for VM-økonomien. Denne bekymringen har RS-

leder, på vegne av RS, videreformidlet til president og GS i forkant av 

VM-beslutningen i FS 25/1-2024.  

RS ber samtidig RS-leder og adm om å holde tett kontakt med NHF 

sentralt, samt opprettholde og styrke den positive dialogen med 

Trondheim kommune, Trøndelag fylkeskommune og Trondheim 

Spektrum med tanke på Euro 2026 og andre framtidige arrangementer/ 

mesterskap, jfr Trondheim kommunes invitasjon om dialog.  

Med den arrangørkompetansen som finnes i RN, den dugnadsstaben, 

det anlegget som ligger i Trondheim og med det svært gode 

internasjonale ryktet RN og Trondheim nå har fått som arrangør, så vil 

det være høyst merkelig hvis Trondheim Spektrum ikke benyttes til 

framtidige internasjonale arrangementer/mesterskap i Norge. 

 
 
 
Neste møter: 
Arbeidsutvalgsmøte nr. 2/24, Regionskontoret/Teams den 12.mars. 
Regionstyremøte nr. 2/24, Tromsø 12.april. 
 
 
 


